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PROTOKÓŁ nr IV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 27 czerwca 2024 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. Oddano 

głosów: 

Za przyjęciem porządku obrad:  -   12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  -   12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

Protokół z sesji nr III z dnia 28 maja 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 Radny Roman Kłos otrzymał zaświadczenie o wyborze na radnego z rąk 
Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej Lucyny Koseckiej i złożył ślubowanie. 
 

Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/4/2024 Rady Gminy Osiek z dnia 23 
maja 2024 r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Osiek. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Przewodniczący Wojciech Śliwiński. 
Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr IV/10/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.4 Przedstawienie raportu o stanie Gminy Osiek za 2023 rok. 
 
Raport o stanie Gminy Osiek przedstawił Wójt Janusz Kaczyński. 

 
Ad.5 Debata nad raportem o stanie Gminy Osiek za 2023 rok. 
 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że utrzymuje się tendencja wyludnienia naszej gminy oraz zwrócił 

uwagę na dysproporcję dostarczonej wody użytkowej a wpływającą do oczyszczalni ścieków. 

Dodał także, że dla naszej szkoły jest dużym wyzwaniem absencja pięciu nauczycieli, którzy 

są na rocznym urlopie na „poratowanie zdrowia”. 

 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Osiek wotum zaufania.  
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr IV/11/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
i sprawozdania finansowego gminy Osiek za 2023 rok. 
 
Uchwałę RIO odczytał Skarbnik Andrzej Krzywiński, opinia o udzieleniu absolutorium jest 
pozytywna.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Damrath przedstawiła stanowisko komisji – 
za przyjęciem sprawozdania za 2023 r. 
Uchwałę RIO odczytał Skarbnik Andrzej Krzywiński, opinia za wykonanie budżetu za 2023 r. 
jest pozytywna.  
 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Jerzy Kłos – za przyjęciem 
uchwały. 
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Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr IV/12/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Osiek absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2023 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Damrath przedstawiła stanowisko komisji – 
za udzieleniem absolutorium Wójtowi za 2023 r. 
 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Jerzy Kłos – za przyjęciem 
uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr IV/13/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

Wójt Janusz Kaczyński podziękował za udzielone absolutorium. 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Osiek na rok 2024. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Stanowisko Komisji 
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Jerzy Kłos – za przyjęciem 
uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr IV/14/2024 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Jerzy 
Kłos – za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr IV/15/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.11  Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.  
 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o punkt czerpania wody w Kasparusie – Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – współpraca z Parafią zostanie nawiązana w takim stopniu, by 
spełnić warunki dla powstania punktu czerpania wody. 
 
Ad.12  Wolne wnioski.  
 
Radny Wojciech Śliwiński zadał pytanie o festyny w okresie letnim – Odpowiedzi udzielił Wójt 
Janusz Kaczyński – W tym roku odstąpiono od organizacji festynów z uwagi na małe 
zainteresowanie mieszkańców.  
Radny Jerzy Kłos zwrócił uwagę, że w budżecie na 2024 r. ujęto środki na organizację 
festynów, można by zorganizować jedną dużą imprezę. 
Radny Wojciech Śliwiński zadał pytanie o punkt widokowy przy ul. Wyzwolenia i parking – 
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – Jest przygotowywana koncepcja i możliwe, 
że uda się teren ten wyrównać pod parking. 
Radna Teresa Eggert  dodała, że warto byłoby przygotować jedną a dużą imprezę. 
Radna Alicja Ciarkowska poparła ideę jednej dużej imprezy „Na Jagody”. 
Wójt Janusz Kaczyński doprecyzował, że pomysłodawcą imprezy „Na Jagody” był Stanisław 
Cejrowski. 
Radny Wojciech Śliwiński dodał, że ten rok będzie dobrym czasem na analizę event’ów 
i imprez gminnych.  
Radny Jerzy Kłos zwrócił uwagę, że jeśli nie będzie imprez, nasza gmina może się opustoszyć 
i pojawią się głosy negatywne na nasz temat. 
 
Ad.13 Zakończenie obrad. 
      Godzina 18:15 
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 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy 
 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 
 


